
Zapytania z 44 sesji RMT z 25.07.2013 r. 
 

radny M. Cichowicz – zapytał o kwestie związane z Cafe Draże: 
- czy gmina użyczając budynek fundacji im. J. Remera zezwalała na działalność 

komercyjną w tym budynku ? 
- od kiedy gmina posiadała informacje o komercyjnym wykorzystaniu użyczonego 

budynku ? 
- jakie działania gmina podjęła w celu odzyskania tego budynku ? 
 
Odpowiedź nie została udzielona na sesji przez Prezydenta Miasta. 
 
radny M. Cichowicz – zapytał o kwestie związane z pensjonatem „Jagódka”: 
- jaka jest sytuacja związana z pensjonatem „Jagódka” w Górznie ? 
- czy w tej chwili obiekt ten jest wynajęty ? 
- jeśli nie, to od kiedy nie posiada najemcy ? 
- jaką kwotę płacił ostatni dzierżawca za ten obiekt ? 

 
Odpowiedź  nie została udzielona na sesji przez Prezydenta Miasta. 
 
radny M. Cichowicz – w związku z prezentacją dyrektora MZD w sprawie Trasy 
Średnicowej na posiedzeniu KIiOŚ w dniu 22.07.2013 r. zapytał o: 
- kto podjął decyzję o posadowieniu ekranów akustycznych wzdłuż tej trasy w 

budowanej obecnie lokalizacji ? 
- na jakiej podstawie podjęto taką decyzję ? Wg informacji dyrektora miały na to m. 

in. wpływ następujące przesłanki: m.p.z.p. dla terenów przyległych, lokalizacja 
infrastruktury podziemnej i zatok komunikacji miejskiej. 

- jak m.p.z.p. determinował oddalenie ekranów od jezdni ? 
- jakie elementy istniejącej infrastruktury uniemożliwiają lub znacząco utrudniają 

lokalizację ekranów przy jezdniach ? 
- czy ekrany akustyczne od strony osiedli mieszkaniowych są typu “zielona ściana”? 
- dlaczego Prezydent zrezygnował z szansy budowy bardzo potrzebnego i 

pożytecznego terenu zielonego na obszarze osiedla przy ul. Kołłątaja i 
Wybickiego? 

Teren ten przy odwrotnej lokalizacji ekranów, czyli blisko jezdni, dalej chodnik i 
ścieżka rowerowa zatopione w zieleni, dawał szansę na budowę kolejnych placów 
zabaw i odpoczynku dla mieszkańców Torunia. Zadbanie o pokrycie ekranów od 
strony osiedla zielenią niwelowałoby chociaż w ograniczony sposób negatywne 
oddziaływanie ekranów, które tworzą barierę przestrzenną w tym miejscu. Byłby to 
pierwszy od wielu lat teren zielony zbudowany od zera w Toruniu. Szacowany obszar 
tego terenu to 2 ha. Tymczasem zieleń wprowadzona w przestrzeń pomiędzy ekranami 
będzie się degenrowała, a chodniki i ścieżi rowerowe nie bedą atrakcyjnymi terenami 
komunikacyjnymi i wypoczynku dla mieszkańców miasta. 

 
 Odpowiedź  nie została udzielona na sesji przez Prezydenta Miasta. 
 


